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Akademický senát FSv ČVUT 
Příloha k zápisu z 24. zasedání AS FSv, které se konalo dne 27.10.2010 

 
Přítomní senátoři AS FSv ČVUT  žádají AS ČVUT, aby v souvislosti s dokončováním a 
připravovanou kolaudací nové budovy ČVUT požádal vedení ČVUT o vypracování a předložení 
následujících požadavků: 
 

1. Vedení ČVUT neprodleně předloží AS ČVUT a akademickým senátům jednotlivých 
fakult koncepci řešení parkování pro zaměstnance a studenty v oblasti areálu v Dejvicích, 
a to právě v souvislosti s dokončovanou novou budovou ČVUT a její parkovací kapacitou. 
To vše s vědomím, že jednotlivé fakulty se částečně podílely na financování nové budovy 
a stavba nové budovy zabrala přilehlé venkovní parkoviště.  

2. V souvislosti s dostavbou nové budovy a vyčleněním Fakulty informačních technologií 
z Fakulty elektrotechnické předloží vedení ČVUT AS ČVUT a AS jednotlivých fakult 
celkový přehled o absolutních plochách, se kterými v budovách ČVUT disponují 
jednotlivé fakulty a velikosti ploch v přepočtu na jednoho studenta fakulty. Současně 
předloží informaci o absolutních velikostech ploch, včetně přepočtu na jednoho studenta, 
které jednotlivé fakulty využívají komerčně (např. pronajímají soukromým subjektům).  

3. Urychlené vypracování strategie regulace počtu studentů přijímaných ke studiu na ČVUT 
pro následující akademické roky v návaznosti na schválené „Zásady financování a pravidla 
stanovení rozpočtu veřejných vysokých škol pro rok 2011 a další.“ 

 
Hlasování: 
Pro: 18 |   Proti: 0 |  Zdrželi se: 0  (z 18 přítomných senátorů) 
 
 

 
 
 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

 

 

Zapsala: Z.Pešková 


